
 

Double and Triple Crown 
Application 

de Double et Triple Couronne 
 
 
DOUBLE CROWN  
Title to be awarded to a Champion/Alter Cat who has attained two separate CNW Titles  
e.g., CNW Kitten and CNW Alter  
Household Pet has attained a CNW title in two separate years, not necessarily consecutive.  
 
TRIPLE CROWN  
Title to be awarded to a Champion/Alter Cat who has attained three separate CNW Titles  
e.g., CNW Kitten, CNW Champion and CWN Alter  
Household Pet has attained a CNW title in three separate years not necessarily consecutive. 

 

DOUBLE COURONNE  
Titre donné aux champions/chats stérilisés qui ont obtenu deux titres nationaux (CNW) 
Exemple : Chaton CNW et chat stérilisé CNW. 
Pour les chats domestiques : un titre national CNW au cours de deux années différentes sans nécessairement être 
consécutives. 
 
TRIPLE COURONNE  
Titre donné aux champions/chats stérilisés qui ont obtenu trois titres CNW  
Exemple : Chaton CNW, Champion CNW et chat stérilisé CNW. 
Pour les chats domestiques : un titre national CNW au cours de trois années différentes sans nécessairement être 
consécutives. 
 

All claims would be supported by a photocopy or a scanned document of the cats' All Canadian Award 
Certificates and a cheque for the applicable fee per current fee schedule. 
Toute demande doit être accompagnée de photocopies ou copies numérisées de certificats de 
récompenses nationales et d’un paiement tel que déterminé à notre carte de tarifs. 

Claim for a Double Crown - Réclamation d'une couronne double   ☐ 

Claim for a Triple Crown - Réclamation d'une couronne triple       ☐ 
 

_________________________________________________________________________ 
Name of Cat – Nom du Chat 

 

_________________________________________________________________________ 
Owner’s name - Nom du Propriétaire 

 

________________________________________________________ 
Owner’s address – Adresse du propriétaire 

 
CANADIAN CAT ASSOCIATION / ASSOCIATION FÉLINE CANADIENNE  

Unit 118, 1 Centre Street, Toronto, ON  M1J 3B4 
Tel: (905) 232-3481      Email: office@cca-afc.com  
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